

Mountain View လံာ်တံာ်ကစီာ်

လါစးပတုဘာ် ၂၅, ၂၀၁၉

မုာ်ပျှဲ, လါစးပတုဘာ် ၂၅...မိာ်ပာ်/ကွီသရဲာ်တံာ်အိာ်ဖျိာ်
မုာ်လှဲဖး, လါစးပတုဘာ် ၂၆...မိာ်ပာ်/ကွီသရဲာ်တံာ်အိာ်ဖျိာ်
မုာ်ဖိဖး, လါစးပတုဘာ် ၂၇.....ကွီပံး

တံာ်ကစီာ်လါကွီခိာ်

တံာ်ဘျူးလါရဲာ်ကွဲလါလါကထံာ်လိာ်ဘာ်သးဒီးနဖိအကွီသရဲာ်တဖာ်ပမိာ်ပာ်/ကွီသရဲာ်တံာ်အိာ်ဖျိာ်ကတီာ်ခါအယိန့ာ်လါ။ ယနာ်လါနကသ့ာ်ညါနာ်ပာ်ဘာ်တံာ်ဂုာ်တံာ်ကွီအကါဒိာ်ဘာ်ယးဒီးနကွီသရဲာ်, **Mountain View**, ဒီးနဖိအကွီန့ာ်လါ။ နကသ့ာ်ညါနာ်ပာ်ဘာ်တံာ်ကွီတဖာ်လါနကဆိာ်ထဲမစာဘာ်နဖိအတံာ်ကွီဘာ်ကွီသ့အဂီာ်န့ာ်လါ။ တံာ်မုာ်လါဘာ်လါကွီတဖာ်ကမလိဘာ်လိာ်လဲာ်အါမဲအါကလုာ်အါန့ာ်ဒီးလါအပူကွီလါကွီ, ဒီးကွဲတဖာ်အိာ်အါဘိစနအိာ်လါဟံာ်အါဒီးပူသိာ်လိတံာ်တဖာ်လါကွီဒီးသီးကကရါကရီထိာ်သးဒီးသီးကဆိာ်ထဲမစာဘာ်အါလါကတုထိာ်တံာ်ကွီဆာ်မဲာ်အါန့ာ်လါ။ တံာ်ဘျူးလါဟံးတံာ်ဆါကတီာ်ဒီးန့ာ်ဖျါထိာ်န့ာ်တံာ်လါနဖိအဂီာ်လါအဝဲသ့ာ်မုာ်ပျှဲလါအကါဒိာ်လါနဂီာ်ထဲလဲာ်အယိန့ာ်လါ။

တံာ်လဲာ်အိာ်/တံာ်လဲာ်ဆုာ်အလီာ်လါအသိ

ပဘူာ်တံာ်ဂုာ်လါရဲာ်ကွဲကတီာ်န့ာ်တံာ်လါအသိတတီာ်လါမိာ်ပာ်တဖာ်ကဟဲဆုာ်ဒီးဟဲအိာ်အဖိတဖျူးကွီထိာ်ဒီးဖဲကွီပျါလီာ်ခဲအဂီာ်န့ာ်လါ။ တံာ်နီာ်သိလ့ာ်ကွဲ, အိာ်ဖဲကွီမုာ်န့ာ်တံာ်လါတကပလါတံာ်ကဟဲအိာ်ခိးဖဲ **California Avenue** အလီာ်ဒီးဟးဆူးတံာ်ပတုာ်သိလ့ာ်လါတံာ်ဟံပတုာ်သိလ့ာ်အလီာ်န့ာ်လါ။ ဝံသးစုာ်မလိတံာ်လါနနီာ်သိလ့ာ်အဒုာ်စာအိာ်ယံးဒီးတံာ်ဟဲအိာ်ကွီအလီာ်လါအကြားအဘာ်ဒီးတဖျူးနဒးထိာ်နဖိသိလ့ာ်ဒီးဒုးစံာ်လါသိလ့ာ်ဒီးသီးပကရဲာ်ကွဲသိလ့ာ်တံာ်လဲာ်တံာ်ကွဲကဘျူးဘျူးဆီဆီဒီးပူဖျူးလါကွီတဖာ်အဂီာ်တကွာ်, ဝံသးစုာ်လဲာ်ဆုာ်ထဲတခါဖဲနမုာ်ဟးထိာ်ဒီးနလါဆု **California Avenue** တကွာ်, တံာ်ကွဲစးယာ်ခိာ်လဲာ်ဆုစုာ်တခါကဒုးကဲထိာ်သိလ့ာ်တံာ်လဲာ်တံာ်ကွဲကတံာ်ဒီးလါဘာ်ယိာ်န့ာ်လါ။ ပမုာ်လါလါနကစူးကါပတံာ်လဲာ်အိာ်/တံာ်လဲာ်ဆုာ်အလီာ်လါအသိဒီးနသုတသးဘာ်ကံာ်ဂုာ်ဒီးလါပူဖျူးလါအဂုာ်တကွာ်, တံာ်ဘျူး

School Community Council(ကွီအပူတတကီာ်ကးကရါ)

School Community Council (ကွီအပူတတကီာ်ကးကရါ) ဆါတံာ်စာတံာ်လါအကကဲဘျူးဒိာ်ကတံာ်လါကွီစုာ်ပျါတဖာ်အဂီာ်လဲာ်, တံာ်မုာ်ထိာ်ပျါကံာ်စိတံာ်လဲာ်ထိာ်လဲာ်ထိာ်အတံာ်ရဲာ်တံာ်ကွဲတဖာ်, ဒီးတျာ်ပိာ်စာသကိးတံာ်ဒီးတံာ်ဆါတံာ်တံာ်ကွဲဂုာ်စိတဖာ်လါကွီန့ာ်လါ။ ကီာ်ကးကရါအိာ်ဖျိာ်တလါတဘျူးန့ာ်လါ။ ပူလါလဲာ်တဖာ်အံာ်ပာ်ဖျါထိာ်အတံာ်သးဖဲအမုာ်ကွီအပူတတကီာ်ကးကရါအကရါဖိတဖာ်အသိး- **Julianne Rabb, Jennifer Koh, Karla Jimenez, Osman Osman, Daniel Lengsary, Nichole Swink, Elsa Bermudez, Miriam Landeros, Viridiana Cardenas, Jeneanne Lock, Amy Jordan**, ဒီး **Yesica Torres** န့ာ်လါ။ ကွီအပူတတကီာ်ကးကရါအတံာ်အိာ်ဖျိာ်ကစးထိာ်သးဖဲန့ာ်သိတဖာ်လါလဲာ်အသိး ဖဲ **Community Learning Center**(ပူတတတံာ်မလိမဲဒီးထဲထဲ) ဒီးနီာ်ဂံာ် ၁၈၅ ဘူးဒီးတံာ်ဖိမုာ်လီာ်- လါအိးကထိဘာ် ၁၁, လါနီာ်ဝုဘာ် ၈, လါဒိာ်စုဘာ် ၁၃, လါယနူအါရဲ ၁၀, လါဖျာ်အါရဲ ၇, လါမာ်ရး ၁၃, လါအုဖျာ် ၁၀, ဒီးလါမုာ် ၈ န့ာ်လါ။ တံာ်ကကိးတံာ်အိာ်ဖျိာ်အဂုာ်ဖဲအလီာ်မုာ်အိာ်ဖဲန့ာ်လါ။ တံာ်အိာ်ဖျိာ်တဖာ်အံာ်ထိာ်အိာ်လါပူကမုာ်အဂီာ်န့ာ်လါ။

ဟီာ်ကစီာ်အပူအတံာ်မိ မုတမုာ် ကွီမိတကြားအိာ်ဘာ်လါအဘာ်တံာ်ပာ်ထဲနီာ်ဖးအါလါတံာ်န့ာ်မဲဒီးမလီာ် မုတမုာ် လါဟီာ်ကစီာ်တံာ်တံာ်ကွဲတဖာ်လါလဲာ်အပူ မုတမုာ် တံာ်ဟူးတံာ်ဒီးသန့ထိာ်သးလါသးန့ာ်, ဖဲဘာ်လှဲာ်, တံာ်နီာ်ကွဲဂုာ်တဂုာ်, မုာ်ခါ, မုာ်ခါတံာ်အိာ်ဖျိာ်, စာသ့ာ်လါစာပူကွီ, ကလုာ်ဂံာ်ထဲ, တံာ်အိာ်ဒီးဟူးသး, တံာ်ပတီာ်, တံာ်ဘျူးတံာ်ဘါ, မုာ်ခါသးဂုာ်ကွီ, မုတမုာ် သုးလီာ်လဲာ်ပတီာ်ဘာ်န့ာ်လါ။ဟီာ်ကစီာ်ဟ့ာ်တံာ်မဲန့ာ်တံာ်ထဲသီးတုာ်သီးဒီးန့ာ်ယာ်ထဲသီးတုာ်သီးလါအတံာ်တံာ်ကွဲပူတဖာ်, တံာ်မဲတံာ်မဲတဖာ်ဒီးတံာ်န့ာ်ဖဲဒီးန့ာ်မဲလါပုာ်ယံာ်အကွဲသန့တဖာ်, တံာ်တံာ်ထိာ်တံာ်ဂုာ်အကွဲကွဲတဖာ်, တံာ်မဲန့ာ်တံာ်မဲတံာ်မဲ, ဟီာ်ကစီာ်တံာ်စူးကါတံာ်လီာ်တံာ်ကွဲ, တံာ်အိာ်တံာ်ဆိးလီာ်ဒီးတံာ်န့ာ်ဖဲဒီးန့ာ်အထဲသီးတုာ်သီးအန့ာ်ယာ်အဂုာ်တဖာ်န့ာ်လါ။ဟီာ်ကစီာ်ဟ့ာ်တံာ်မဲန့ာ်တံာ်ထဲသီးတုာ်သီးလါဟီာ်ကစီာ်တံာ်တဖာ်လါပူသးမဲကရါတဖာ်လါအိာ်ဖျိာ်ဖျါလါကီာ်အဲာ်ရကတံာ်သိာ်တံာ်သိာ်မိာ်ပာ် ၃၆, ယုာ်ဒီးတံာ်ကွဲရဲာ်တံာ်ကရါတဖာ်န့ာ်လါ။ပူလါလဲာ်အံာ်ဘာ်တံာ်ဟံပနီာ်လါကဟဲစုန့ာ်ကွဲတလိာ်ဘာ်တဖာ်ဒီးတံာ်ထိာ်ထိာ်တံာ်ဂုာ်ဘာ်ထဲဒီးတံာ်ပာ်ထဲနီာ်ဖး, တံာ်မဲအုန့ာ်တံာ်, ဒီးတံာ်မဲကွဲတံာ်လါတဘာ်သဲစး တံာ်သိာ်တံာ်သိ- Tina Hatch, Compliance and Investigations, 440 East 100 South, Salt Lake City, Utah 84111, (801) 578-8388 န့ဆဲးကွဲ Office for Civil Rights (ကမုာ်ခွဲးယာ်ဝဲဒီး), Denver, CO, (303) 844-5695 သ့စုာ်ကိးန့ာ်လါ။